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* Kamal, standhouder sportdienst VGC :


VGC probeert elk jaar aanwezig te zijn op deze jaarlijkse vrijwilligersbeurs omdat het een unieke 
kans is voor ons om andere standhouders te leren kennen, het verruimt ons netwerk enerzijds, 
anderzijds krijgen wij hier de kans om bij deze organisaties onze werking te promoten.

Het hoofddoel blijft natuurlijk het rekruteren van geëngageerde vrijwilligers. Ter plaatse hier 
overhandigen wij aan de geïnteresseerden een info-fiche waar ze hun interesses en persoonlijke 
gegevens op noteren. Wij proberen daarna in gesprek te gaan met de kandidaten om samen uit te 
zoeken wat binnen hun mogelijkheden ligt. De meesten zijn studenten, maar toch kunnen we ook 
rekenen op trouwe, terugkerende of blijvende vrijwilligers en dit dankzij jullie kanalen.


* Lea, 


Het is de eerste keer dat ik naar deze beurs kom. Ik ben net gepensioneerd sinds deze zomer. Ik 
heb universitaire studies gedaan en had een heel boeiende job. Ik heb nog volop zin om mij te 
engageren voor onze maatschappij. Deze beurs biedt mij de kans om kennis te maken met de 
verschillende standhouders. Aan het onthaal kreeg ik jullie info brochure. Ik ga dit verder 
uitpluizen en via jullie website blijf ik ook op de hoogte van mogelijke vacatures.


* Nijara en Ingrid, standhouders Oxfam Wereldwinkel:


Oxfam is reeds meerdere malen aanwezig geweest op deze beurs. Dat is nodig om de werking 
van onze organisatie kenbaar te maken. Wij proberen wel te focussen op langdurig engagement.

Dit is nodig omdat het runnen van een winkel wel wat vaardigheden vergt zoals omgaan met de 
kassa, het inventariseren van de winkelrekken en natuurlijk ook de multi-culturele communicatie 
met het cliënteel in onze winkels. Dat is een heel pakket en schrikt potentiële kandidaten soms af.

In een persoonlijk contact proberen we altijd in te schatten of de kandidaat voldoet en dan starten 
we met een ondersteunend traject.


* Rik,


Ik zag onlangs de affiche hangen hier in het Muntpunt, ik kom louter uit nieuwsgierigheid, maar ik 
moet eerlijk toegeven dat enkele standhouders reeds mijn interesse gewekt hebben! (Vooral op 
sportief gebied)


* Miet, van Stapsteen:


Het is de eerste keer dat onze welzijnsorganisatie met een stand aanwezig is op deze beurs. Wij 
ondersteunen hoofdzakelijk gezinnen met kinderen in een kwetsbare situatie. Het is een solidaire 
ondersteuning en dat betekent dat wij een duurzaam en respectvol engagement vragen van de 
vrijwilligers. Ze moeten zeker weet hebben van de lokale dienstverlening en uiteraard de taal van 
het gezin machtig zijn. We gaan samen met de potentiële kandidaten op zoek naar de juiste 
match met een gezin en liefst voor een lange periode.


*Pierre:                                                                                                                                                     
Mijn echtgenote werkt nog full time en ik ben thuis. Ik wil mij graag nuttig maken voor de 



maatschappij en vooral ook verder mijn Nederlands oefenen. Via jullie brochure ga ik mij verder 
verdiepen en dan mijn kandidatuur stellen.


* Nina en Christine, standhouders Trefpunt Stan:


We willen eigenlijk een leefgroep oprichten voor mensen met een verstandelijke beperking binnen 
het Brussels Gewest. Deze beurs geeft ons de kans om contacten te leggen met andere 
organisaties die reeds werkzaam zijn op het terrein (zoals Zonnelied). Voor ons is het de eerste 
keer dat we deelnemen, we zien het voor ons als een springplank om een band op te bouwen met 
het steunpunt voor vrijwilligerswerk en een vacaturebank op te bouwen voor potentiële 
vrijwilligers. Concrete doorstroming is er nog niet omdat we momenteel nog niet echt  aan het 
werk zijn in het Brusselse gewest.


* Griet,


Ik ben Nederlandstalig maar wil eigenlijk mijn Frans onderhouden/verbeteren. Ik wil dus aan de 
slag bij een organisatie die meerdere taalgroepen bediend of helpt. Oxfam wereldwinkel lijkt mij 
hiervoor een geschikte organisatie . Ik ga zeker ook op 5/12 naar de beurs van jullie Franstalige 
collega’s in het Elzenhof.


* Melody en Denis van child focus:


Dit is onze eerste deelname, eerst en vooral wil ik jullie feliciteren met de organisatie van deze 
beurs.Ik kom uit de evenementen sector maar dit is top! Op alle details werd gelet (hij toonde de 
vaas met het bloemetje en naambordje van de stand) Ons doel is vooral de dienst kenbaar te 
maken en ook de potentiële kandidaten duidelijk te maken dat we niet echt een strikt werkschema 
kunnen aanbieden, gezien de aard van onze kerntaak. Affiche verspreiding vraagt bijvoorbeeld 
geen taalvaardigheid maar preventiewerk en opvolging vraagt dit wel. Daarom proberen we de 
kandidaten juist te screenen om hen een gepaste taak aan te bieden.

Echt de moeite om hier aanwezig te zijn.


* Groep leerlingen van VDAB Madou:


We hebben verschillende vragen opgesteld en oefenen hier ons Nederlands, er zijn wel 
verschillende standen die onze interesse wekken. In jullie brochure vinden we alle 
contactgegevens en dit gaan we samen verder uitwerken.



